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Protokół Nr XVI.2016 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 stycznia 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1102 

otworzył obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Katarzyna Goździewska, Pan Andrzej Piekuciński) i uznał prawomocność 

obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad:     

 projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Halinowa  

w zakresie realizacji projektu pt. "Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów"  

ze środków Unii Europejskiej, jako punkt nr 9, 

 projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza, jako punkt nr 10, 

 projektu stanowiska w sprawie wyrażenia woli w kwestii dofinansowania z budżetu 

Gminy Halinów zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej, jako punkt nr 11, 

 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu, jako 

punkt nr 13, 

 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej 

w Halinowie na rok 2016, jako punkt nr 15, 

 projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia kryteriów na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Halinów oraz dokumentów niezbędnych  

do potwierdzenia tych kryteriów i przyznania tym kryteriom określonej liczby punktów, 

jako punkt nr 19, 

 zdjęcie punktu nr 20 – protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 12 

listopada 2015 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 stycznia 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 stycznia 2016 roku. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Katarzyna Goździewska oraz Pan 

Andrzej Piekuciński. 

Porządek obrad XVI sesji w dniu 28 stycznia 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu pt. "Poprawa gospodarki ściekowej  

w Gminie Halinów" ze środków Unii Europejskiej – Druk Nr 147  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

– Druk Nr 148 

11. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia woli w kwestii 

dofinansowania z budżetu Gminy Halinów zakupu średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej – Druk Nr 149 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 141 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 150 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 142 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 151 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 143 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Halinów, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia – Druk Nr 144 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XIV.119.2015 z dnia  

10 grudnia 2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

prowadzonych na terenie gminy Halinów przez osoby fizyczne lub prawne inne niż Gmina 

Halinów jednostek oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania udzielonych dotacji – Druk Nr 145 



3 

 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Halinów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów i przyznania tym kryteriom określonej liczby 

punktów – Druk Nr 152 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 146 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.     

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 30 grudnia 2015 roku do 

28 stycznia 2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 55 umów oraz 26 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 08.01.2016 r. – spotkanie w Spółce Eko-Inwestycja, 

 09.01.2016 r. – spotkanie opłatkowe Koła Emerytów w OSP w Długiej Kościelnej, 

 10.01.2016 r. – wspólne kolędowanie w Kościele w Długiej Kościelnej, 

 14.01.2016 r. – spotkanie delegatów Mazowiecko-Warszawskiego Związku Piłki Siatkowej 

 15.01.2016 r.: 

 spotkanie w Spółce Eko-Inwestycja, 

 przegląd piosenek świątecznych i zimowych w języku obcym w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Brzezinach, 

 17.01.2016 r. – udział w Turnieju Miast i Gmin – powiatowym teście wiedzy historycznej 

w Mińsku Mazowieckim, inicjatywa zorganizowana przez portal Lokalnie.tv, 

 19.01.2016 r. – spotkanie w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi w Warszawie, 

 22.01.2016 r.: 

 obchody 153. Rocznicy Powstania Styczniowego. Wieńce zostały złożone pod 

kamieniem z tablicą upamiętniającą Ludwika Walesiaka w Chobocie oraz pod 

pomnikiem poświęconym Powstańcom Styczniowym w Długiej Kościelnej, 

 spotkanie z Wicemarszałek Senatu Panią Marią Koc oraz Wojewodą Mazowieckim, 

 26.01.2016 r.: 

 zebranie Rady Nadzorczej SKR - Halinów, 

 spotkanie z Wiceprezesem Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie Panem Krystianem Szczepańskim, 

 spotkanie z Wicewojewodą Mazowieckim Sylwestrem Dąbrowskim. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 wstrzymaniu prac modernizacyjnych ulic Sienkiewicza oraz Prusa w Halinowie  

z powodu niekorzystnych warunków pogodowych, 

 spotkaniu z wykonawcą przebudowy drogi wojewódzkiej nr 637 – Firmą STRABAG 

wraz z przedstawicielami Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich; spotkanie 

dotyczyło czasowej organizacji ruchu oraz harmonogramu prac – prawdopodobnie 

pierwsze prace rozpoczną się pod koniec marca bieżącego roku, 
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 pracach związanych z przygotowaniem wniosku o dofinansowanie budowy 25 km 

kanalizacji oraz rozbudowy oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej – wniosek 

zostanie złożony do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 

2014-2020, wartość kontraktu wynosi prawie 49 000 000,00 zł brutto.   

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 uruchomieniu Punktu Pomocy Prawnej, który czynny jest we wtorki, środy i czwartki  

w godz.: 1600 - 2000 w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej, przed konsultacją prawną 

należy się uprzednio umówić, 

 dwóch spotkaniach związanych z omówieniem uwag do Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Halinów, które odbyły się w ostatnim czasie, 

 książeczkach opłat za wywóz śmieci, które nie zostały przez mieszkańców odebrane,  

 wystawianiu nakazów podatkowych, które w połowie lutego br. zostaną Sołtysom 

przekazane do dostarczenia mieszkańcom gminy, 

 zorganizowaniu spotkania w sprawie uruchomienia usług sms’owego powiadamiania 

mieszkańców o ważnych sytuacjach dotyczących m. in. braku energii, wody, itp. 

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił, by rozliczając PIT wpisywać 

Gminę Halinów jako miejsce zamieszkania. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Adam Rudnicki zapytał, jakie osoby będą mogły korzystać z pomocy prawnej? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że pomoc prawną 

otrzymają wszyscy mieszkańcy gminy, jednakże zgodnie z informacjami uzyskanymi  

z Powiatu, poradę prawną winny otrzymać osoby do 26 roku życia oraz osoby powyżej 65 roku 

życia. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz poprosił Burmistrza Halinowa, by uruchomić 

dodatkowe przystanki autobusowe w Halinowie przy skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza  

i Mickiewicza oraz obok poczty na ulicy Jana Pawła II, dla ludzi starszych, którym łatwiej 

byłoby dostać się do przychodni medycznej ZANMED. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że jest  

to kwestia warunków technicznych zlokalizowania w wyżej określonych miejscach 

przystanków. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa zasugerował, by prośba została 

przedstawiona w formie pisemnej, gdyż ułatwi to podjęcie dalszych działań w sprawie. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki zadał następujące pytania: 

a) czy Urząd posiada informacje na temat zaprzestania dalszej działalności Zakładu Usług 

Asenizacyjnych na ulicy 1-go Maja w Okuniewie? 

b) czy planowane są inwestycje wspierające infrastrukturę zdrowotną poprzez 

podwyższanie jakości usług opieki zdrowotnej? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi na drugie pytanie poinformował, 

że nie ma możliwości by przychodnia w Okuniewie nie istniała. Jest pewien plan, który ma na 

celu poprawę funkcjonalności przychodni, jednak będzie to zależało od funduszy. Być może uda 

się pozyskać środki zewnętrzne. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi 

Burmistrza Halinowa powiedział, że w 2014 roku odbyła się rozmowa z dr Tomaszem 

Dzięciołem, który zajmuje się placówką w Okuniewie oraz, że była przekazana prośba 

dotycząca przygotowania planu dostosowania ośrodka zdrowia do wymagań sanitarnych. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa w odpowiedzi na pierwsze pytanie poinformował,  

że zgodnie z przepisami, działalność mogła być prowadzona do 23 stycznia br. Z nieoficjalnych 

informacji wiadomo, że właściciel Zakładu nie uzyskał zgody Starosty na przetwarzanie 

odpadów. 

Radny Pan Jan Papis poprosił o krótkie zreferowanie spotkania z Wojewodą Mazowieckim 

dotyczącego planów zagospodarowania przestrzennego.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że na spotkaniu omawiane były 

miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik oraz Wielgolas 

Brzeziński, które w listopadzie zostały przez Radę podjęte uchwałą, a które następnie w trybie 

nadzorczym zostały przez Wojewodę w części oraz w całości uchylone. Część planu Wielgolasu 

Brzezińskiego, która została zaakceptowana, wejdzie z życie i będzie funkcjonowała. Ponadto 

Burmistrz Halinowa powiedział, że w kwestii miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego innych miejscowości należałoby się spotkać i porozmawiać w innym terminie, 

gdyż temat ten jest zbyt obszerny, by omówić go w całości podczas obrad trwającej sesji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi 

Burmistrza Halinowa poinformował, że bardzo ciężko zmienić jest Studium Uwarunkowań,  

na podstawie którego sporządzane są miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, kiedy odbędzie się spotkanie Burmistrza Halinowa  

z dr Dzięciołem, Sołtysem oraz Radą Sołecką w Okuniewie? 

Radny Pan Krzysztof Mościcki odpowiedział, że spotkanie odbędzie się po 14 lutym. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, kiedy zostanie wyłożony plan zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Michałów? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że plan 

Michałowa przed ponownym wyłożeniem zostanie poddany analizie, która będzie musiała 

zostać zaakceptowana przez Radę. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi Zastępcy Burmistrza 

poinformował, że w związku z wejściem w życie nowej ustawy dotyczącej rewitalizacji, 

przyjmowane plany miejscowego zagospodarowania przestrzennego będą musiały być 

poddawane dodatkowej analizie, która wcześniej nie była konieczna.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Ireneusz Piasecki w uzupełnieniu odpowiedzi  

na pytanie radnego Pana Krzysztofa Mościckiego dotyczącego Zakładu Usług Asenizacyjnych, 

poinformował, że nie ma żadnej zgody Starostwa na działalność Zakładu w postaci 

przetwarzania, czy też transportu odpadów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę  

na ogromną dysproporcję w jakości odśnieżania dróg gminnych oraz dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest szansa na poprawę tej niekiedy niebezpiecznej dla 

mieszkańców gminy sytuacji?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że było wiele interwencji 

do Zarządu Dróg Powiatowych, jednakże bezskuteczne. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że odśnieżane są ciągi dróg 

powiatowych, natomiast w kwestii posypywania, posypywane są łuki, skrzyżowania oraz 

miejsca szczególnie niebezpieczne. Wynika to z deficytu środków w budżecie, przeznaczanych 

na zimowe utrzymanie dróg. 
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Radny Pan Dawid Wojda stwierdził, iż nie zgadza się z wypowiedzą Sekretarza Halinowa. 

Radny zapytał, czy gdyby zima trwała 4 miesiące, Powiat miałby środki na zimowe utrzymanie 

dróg? Ponadto radny zaapelował, by Powiat zechciał przekazać Gminie wykonywanie zadania 

zimowego utrzymania dróg wraz z odpowiednimi środkami finansowymi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz ad vocem do wypowiedzi przedmówcy 

dla przykładu poinformował, że Gmina Mrozy zawarła z Powiatem porozumienie, na skutek 

którego we własnym zakresie, lecz ze środków Powiatu odśnieża znaczną część dróg 

powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy. Ponadto ilość przekazywanych przez Powiat 

pieniędzy nie jest wystarczająca by móc wykonywać zadanie w standardzie narzuconym przez 

Gminę Halinów. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Ireneusz Piasecki poinformował, że zgodnie  

z przepisami istnieje podział dróg na gminne i powiatowe. Na podstawie tego podziału każda 

jednostka samorządu terytorialnego ma przypisane zadania własne, które musi realizować.  

W związku z tym, nie może dojść do sytuacji, w której jednostka nie miałaby środków 

finansowych na wykonanie powierzonych jej zadań.  

Radny Pan Dawid Wojda ze względu na liczne uwagi mieszkańców Halinowa poprosił, 

Burmistrza Halinowa oraz Radnych Powiatowych, by zajęli się inwestycją zainstalowania 

dodatkowego oświetlenia przejść dla pieszych zlokalizowanych na ulicy Okuniewskiej, przy 

budynku szkoły z powodu słabej widoczności dzieci, kiedy zapada zmrok, czy też pada 

mżawka.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że w zeszłym roku 

zostało wymienione oświetlenie na odcinku ulicy Okuniewskiej przy szkole, jednakże 

propozycja doświetlenia przejść dla pieszych jest warta przemyślenia oraz wykonania  

za wcześniejszą zgodą Powiatu. 

Na salę weszła radna Pani Katarzyna Goździewska. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 21.01.2016 r. – ustalenie planu pracy komisji. 

Radny Pan Dawid Wojda Wiceprzewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 27.01.2016 r. – opracowanie planu pracy komisji oraz zaopiniowanie projektów uchwał 

na sesję. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 25.01.2016 r. – opracowanie planu pracy komisji oraz zaopiniowanie projektów uchwał 

na sesję. 
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Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 26.01.2016 r. – opracowanie planu pracy komisji oraz zapoznanie się z propozycjami 

zmian w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja w tym okresie nie spotykała się. Plan pracy komisji na 2016 rok został opracowany  

na posiedzeniu komisji w dniu 22 grudnia 2015 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Radnej 

Pani Edyty Woźniakowskiej Przewodniczącej KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 21.01.2016 r. – opracowanie planu pracy komisji oraz zaopiniowanie projektów uchwał 

na sesję. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 liczne życzenia świąteczne i noworoczne, 

 pismo OSP w Długiej Kościelnej dotyczące zabezpieczenia środków w budżecie  

na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego, 

 zaproszenie na XII Walne Zgromadzenie Delegatów Gminnej Spółki Wodnej Halinów, 

 pismo Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie dotyczące trudnej sytuacji 

bytowej mieszkanki Okuniewa, 

 pismo sołtysa Okuniewa dotyczące kwestii przejęcia na własność domków 

jednorodzinnych znajdujących się na terenie ZS-P w Okuniewie przez ich obecnych 

użytkowników, 

 prośba mieszkanki z terenu Gminy o zainstalowanie latarni w m. Desno. 

Na salę wszedł radny Pan Andrzej Piekuciński. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do pism, które wpłynęły do Rady 

poinformował, iż w związku z kolejną prośbą rodzin zamieszkujących tzw. "domki 

nauczycielskie" zlokalizowane przy budynku szkoły, zorganizowane zostało spotkanie,  

w którym udział wzięli: Rada Sołecka, samorządowcy z Okuniewa oraz osoby zainteresowane, 

tzn. najemcy domków.  Wynikiem przeprowadzonych rozmów będzie zebranie z mieszkańcami 

Okuniewa, którzy również wypowiedzą się w owej kwestii. Ponadto Burmistrz Halinowa 

wyraził nadzieję, iż decyzja w przedmiotowej sprawie zostanie podjęta w bieżącym roku. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki poinformował,  

że pojawił się problem z rozpoczęciem prac związanych z modernizacją chodnika przy szkole  

w Halinowie, jednakże problem ten zostanie rozwiązany pozytywnie. 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Rademu Powiatowemu Panu 

Ireneuszowi Piaseckiemu oraz innym radnym, którzy przyczynili się do podjęcia przez Powiat 

działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa mieszkańców gminy poprzez wykonanie 

odwodnienia oraz modernizacji chodnika na ulicy Okuniewskiej w Halinowie. Ponadto 

Burmistrz Halinowa poprosił, by wszelkie czynności związane z odwodnieniem były 

konsultowane z Gminą. 

Radny Pan Adam Rudnicki zapytał, czy zostaną podjęte działania zmierzające do wykonania 

odwodnienia na ulicy Kochanowskiego w Długiej Kościelnej, gdzie również istnieje problem 

nadmiernego gromadzenia się wody na odcinku od budynku OSP do Kościoła Mariawickiego? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki odpowiedział,  

że każdego roku wpływają wnioski dotyczące modernizacji całej ulicy. Zdaniem radnego 

należałoby ująć to zadanie, jako inwestycyjne, gdyż jest ono zbyt kosztowne, by sfinansować  

je w ramach bieżącego utrzymania dróg. Problemem są również dęby, które rosną na odcinku tej 

drogi. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu powiedział, że przychyla się do wypowiedzi radnego 

Pana Adama Rudnickiego, bowiem odcinek od budynku OSP do Kościoła Mariawickiego  

w kierunku ulicy Spacerowej i Polnej zdecydowanie wymaga odwodnienia. Zdaniem 

Burmistrza Halinowa zadanie można wykonać w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

Zrealizowanie zadania zależy od środków finansowych Zarządu Dróg Powiatowych.   

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

kierunków działania Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu 

pt. "Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów" ze środków Unii 

Europejskiej - Druk Nr 147 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy projekt będzie obejmował kanalizację terenu całej gminy? 

Bowiem mieszkańcy wsi oddalonych od centrum Gminy również chcieliby mieć możliwość 

korzystania z kanalizacji. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że dla miejscowości, gdzie szansa 

wykonania kanalizacji jest realna i generuje efekt ekologiczny, należy pozyskać środki 

zewnętrzne, gdyż Gmina nie jest w stanie wygenerować tak ogromnych funduszy 

inwestycyjnych. W związku z tym, zasadne jest podjęcie omawianej uchwały. 

Radny Pan Jan Papis zasugerował, by w projekcie uchwały znalazł się zarys koncepcji 

kanalizacji pozostałych (ościennych) miejscowości. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że podjęcie omawianej 

uchwały jest wymogiem formalnym złożenia wniosku o otrzymanie dofinansowania. Projekt pn. 

„Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” dotyczy jedynie określonych 

miejscowości. Zakres projektu obejmuje m. in. rozbudowę sieci kanalizacyjnej oraz 

modernizację i rozbudowę istniejącej oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej. Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że nie ma możliwości dodania do projektu, koncepcji 

skanalizowania miejscowości z terenu gminy Halinów innych niż zawarte w przedstawionym 

projekcie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił, by projekt uchwały został podjęty, 

bowiem będzie to wielka szansa na rozwój Gminy jeśli udałoby się pozyskać dofinansowanie  

na zrealizowanie przedstawianego projektu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę,  

iż ważną kwestią jest zastanowienie się, jak pomóc mieszkańcom, którzy nie mają szans  

na korzystanie z kanalizacji. Przewodniczący zaproponował, by zrekompensować ludziom 

wywożenie przez nich nieczystości w formie dopłat. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, jak wygląda kwestia inicjatywy lokalnej? Czy  

w przypadku zebrania się większej grupy mieszkańców, którzy zechcieliby podłączyć się do 

kanalizacji również obowiązywałoby zachowanie efektu ekologicznego?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, iż inicjatywa 

lokalna jest realizowana ze środków własnych Gminy, nie obowiązują wtedy żadne wskaźniki, 

istotne jest zaś zainteresowanie mieszkańców, uzgodnienie długości sieci oraz kwestii 

dofinansowania ze strony Gminy, gdyż mieszkańcy są inwestorami zastępczymi, którym Gmina 

zwraca część kosztów inwestycji zgodnie z zawartą umową. W dalszej części swojej 

wypowiedzi mówca poinformował o problemie, który spowodowany jest faktem, iż wiele sieci 

kanalizacyjnych zlokalizowanych jest w drogach prywatnych. Następnie Zastępca Burmistrza 

Halinowa dodał, że mieszkańcy zostali już poinformowani, by dostarczyć odpowiednie 

dokumenty potwierdzające służebność przesyłu dla Zakładu Komunalnego. Pomimo 

przekazanych informacji, do Urzędu wpłynęły jedynie 2 akty notarialne. W przypadku, gdy 

formalność ta nie zostanie dokonana, na określonych działkach nie będzie można podłączyć 

kanalizacji. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, co w przypadku, gdy nie uda się uzyskać wskaźnika, 

a zwiększona zostanie aglomeracja? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że zwiększenie aglomeracji to jedna kwestia, druga zaś – ważniejsza, to KPOŚK (Krajowy 

Program Oczyszczania Ścieków Komunalnych), który obejmuje najważniejsze miejscowości  

– czy pozyskamy, czy nie pozyskamy środków, kanalizację trzeba zbudować. Ponadto Zastępca 

Burmistrza Halinowa wyraził nadzieje, że Gmina Halinów pozyska środki finansowe  

na wykonanie tego zadania. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Halinowa 

w zakresie realizacji projektu pt. "Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów"  

ze środków Unii Europejskiej – Druk Nr 147 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił                        

przerwę o godz. 1253. Obrady wznowiono o godz. 1315. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza – Druk Nr 148 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński. 
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Radny Pan Adam Rudnicki w swojej wypowiedzi wyraził poparcie wniosku radnych, którzy 

pragną podwyższyć wynagrodzenie Burmistrza. Ponadto radny poinformował, że praca 

Burmistrza to nie tylko 8h dziennie, lecz także czas poświęcony poza godzinami urzędowania. 

Ustalenie wyższego wynagrodzenia będzie jedynie czynnikiem motywującym do dalszego 

działania. Następnie radny poprosił, by Rada pozytywnie ustosunkowała się do omawianego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że według danych GUS-u, Gmina Halinów aktualnie liczy 15 341 mieszkańców. Zgodnie  

z przepisami, wynagrodzenie zasadnicze burmistrza w gminie liczącej powyżej 15 tys. 

mieszkańców wynosi 4 500,00 – 6 000,00 zł. W związku z tym, podjęcie omawianej uchwały 

wydaje się być zasadne. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, na jakim etapie jest sprawa podwyższenia 

wynagrodzenia dla pracowników Urzędu? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że dnia 26 stycznia br. Burmistrz 

Halinowa podpisał Zarządzenie w sprawie wprowadzenia zmian w Regulaminie Wynagradzania 

Pracowników Urzędu, co wiąże się z podwyżkami pracowników. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

W trakcie głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zgłosił uwagę do projektu uchwały – zamiast § 7, winien być § 3.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza – Druk Nr 148 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

11. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia 

woli w kwestii dofinansowania z budżetu Gminy Halinów zakupu 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Długiej Kościelnej – Druk Nr 149 

Projekt stanowiska omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki poinformował,  

że w poprzedniej kadencji Zarządu Związku Miejsko-Gminnego zostało przyjęte założenie,  

że każda jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu gminy Halinów zostanie zaopatrzona  

 nowy wóz strażacki. Pierwszą jednostką, która pozyskała specjalistyczny samochód jest 

jednostka OSP w Okuniewie. W dalszej części swojej wypowiedzi Radny Powiatowy 

przedstawił argumenty przemawiające za podjęciem stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Prezesowi OSP w Długiej 

Kościelnej Panu Mirosławowi Lesińskiemu oraz całej jednostce strażackiej za ogromny wkład  

i zaangażowanie w działalność społeczną. Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował,  

że w obecnej chwili Gmina nie posiada środków na dofinansowanie zakupu samochodu 
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ratowniczo-gaśniczego – udzielenie takiej pomocy będzie możliwe dopiero w 2017 roku. 

Podjęcie stanowiska ma charakter opinii, deklaracji kierunkującej działanie straży. W kwestii 

intencji zakupu pojazdu, pomysł jest bardzo dobry, bowiem jednostka OSP w Długiej 

Kościelnej powinna mieć nowy wóz strażacki. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, z jakich źródeł OSP w Długiej Kościelnej pozyska 

pozostałą część kosztu zakupu pojazdu, przy 20% dofinansowaniu ze strony Gminy oraz 

uzyskaniu 100 000,00 zł z Urzędu Marszałkowskiego? 

Prezes OSP w Długiej Kościelnej Pan Mirosław Lesiński w odpowiedzi poinformował,  

że jednostka będzie pozyskiwała środki ze wszystkich możliwych źródeł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi przedmówcy przypomniał, że jednostka OSP w Okuniewie środki zewnętrzne na 

zakup wozu strażackiego pozyskała m. in. z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej oraz Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. W związku z tym, 

OSP w Długiej Kościelnej prawdopodobnie również będzie starała się pozyskać dofinansowanie 

m. in. z tych źródeł.   

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że w ubiegłym roku Komisja Bezpieczeństwa 

pozytywnie odniosła się do planów zakupu nowego samochodu przez jednostkę OSP w Długiej 

Kościelnej. Następnie radny dodał, że w związku z wysoką pozycją Gminy Halinów w rankingu 

Gmin, w których najczęściej dochodzi do zdarzeń pożarowych, wskazane jest zaopatrzenie 

kolejnej jednostki w nowy sprzęt pożarniczy. 

Radny Pan Adam Rudnicki w swojej wypowiedzi podkreślił, iż w obecnej chwili podjęcie 

stanowiska jest jedynie czynnością formalną, dzięki której będzie można wszcząć procedurę 

ubiegania się o uzyskanie pomocy przy zakupie nowego wozu strażackiego przez jednostkę  

z Długiej Kościelnej. W związku z tym radny poprosił o podjęcie omawianego stanowiska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu stanowiska w sprawie wyrażenia woli w kwestii dofinansowania  

z budżetu Gminy Halinów zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej – Druk Nr 149 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Stanowisko zostało podjęte.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska oraz Pan Andrzej Piekuciński. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przekazał 

przewodniczenie obradom sesji Rady Miejskiej w Halinowie Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Halinowie Panu Dawidowi Wojdzie. 

Prezes OSP w Długiej Kościelnej Pan Mirosław Lesiński podziękował Radnym za podjęcie 

stanowiska. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów 

na 2016 rok – Druk Nr 141 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 141 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Marcin Pietrusiński, Pani Anna Ludwiniak, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pan Jan Stankiewicz oraz Pan Andrzej Piekuciński. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 150 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 150 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Marcin Pietrusiński, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis  

oraz Pan Andrzej Piekuciński. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2016  

– Druk Nr 142 

Projekt uchwały omówił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej  

w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 142 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Marcin Pietrusiński, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis  

oraz Pan Andrzej Piekuciński. 
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15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2016  

– Druk Nr 151 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami omówił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Halinowie Pan Dawid Wojda. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zaproponował, by w projekcie planu 

pracy Komisji Budżetowej wykreślić:  

– punkt 9, ponieważ leży on w gestii Komisji Rewizyjnej, 

– punkt 1, gdyż przygotowywanie miesięcznych sprawozdań z wykonania budżetu Gminy jest  

w rzeczywistości bardzo trudne do wykonania. 

Radna Pani Anna Ludwiniak wniosła poprawkę do planu pracy Komisji ds. Zdrowia, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, po uprzedniej konsultacji z jej Przewodniczącym  

– wykreślenie punktu nr 14, gdyż powiela się on z punktem nr 16 w planie pracy Komisji  

ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 151 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Andrzej Piekuciński. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 143 

Projekt uchwały omówił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, dlaczego w planie pracy Komisji ujęta jest analiza 

kosztów związanych z budową dróg: ulicy Olszowej i Konopnickiej w Halinowie oraz ulicy 

Łąkowej w Hipolitowie, a analiz innych inwestycji nie ma?  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adam Rudnicki w odpowiedzi poinformował,  

że w tym roku Komisja wybrała przeprowadzenie analiz kosztów akurat tych inwestycji,  

zaś w następnych latach będą to analizy innych projektów inwestycyjnych. Nie sposób dokonać 

podsumowania i oceny wszystkich podejmowanych przez Gminę inwestycji, gdyż jest ich zbyt 

dużo. Ponadto radny poprosił o podjęcie uchwały w formie, jaka została przedstawiona  

w projekcie. 



14 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, iż nie widzi zastrzeżeń,  

co do oceny realizacji wymienionych zadań, ponieważ zostały one wykonane odpowiednio 

zarówno pod względem technicznym, jak również formalnym. Ponadto Zastępca Burmistrza 

Halinowa zauważył, że w przypadku ulicy Łąkowej, nie była to jej budowa, lecz remont.  

W związku z tym, zaproponował poprawkę do omawianego punktu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adam Rudnicki przyjął propozycję poprawki 

wniesionej przez Zastępcę Burmistrza Halinowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, iż nie 

ma przeszkód, by w ciągu roku dokonywać zmian w planach pracy Komisji.  Każda Komisja ma 

prawo rozszerzyć zakres swojego działania. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej  

w Halinowie na rok 2016 – Druk Nr 143 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Bogdan Janczarek oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, liczby punktów 

za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia – Druk Nr 144 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani 

Katarzyna Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru  

do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Halinów, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, liczby 

punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – Druk 

Nr 144 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Bogdan Janczarek oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę  

Nr XIV.119.2015 z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie gminy 

Halinów przez osoby fizyczne lub prawne inne niż Gmina Halinów 

jednostek oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania udzielonych dotacji – Druk Nr 145 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani 

Katarzyna Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XIV.119.2015  

z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

prowadzonych na terenie gminy Halinów przez osoby fizyczne lub prawne inne niż Gmina 

Halinów jednostek oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania udzielonych dotacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zapytał, jaka jest procedura przeprowadzania przez 

Gminę kontroli przedszkoli niepublicznych oraz kto jej dokonuje? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że osobą, 

która powołuje komisję do przeprowadzenia kontroli jest Burmistrz. W skład komisji wchodzą 

pracownicy referatu finansowo-budżetowego oraz referatu edukacji i polityki społecznej. Każda 

komisja otrzymuje upoważnienie, w którym określony jest zakres kontroli. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr XIV.119.2015 z dnia 10 grudnia 

2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie 

gminy Halinów przez osoby fizyczne lub prawne inne niż Gmina Halinów jednostek 

oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonych 

dotacji – Druk Nr 145 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Bogdan Janczarek oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę  

w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Halinów oraz dokumentów niezbędnych  

do potwierdzenia tych kryteriów i przyznania tym kryteriom określonej 

liczby punktów – Druk Nr 152 
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Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zgłosił poprawkę do projektu uchwały 

– w załączniku w punkcie 1 w sposobie dokumentowania, „1 strona rozliczenia rocznego PIT za 

2014 rok (…)”, należy zmienić na: „1 strona rozliczenia rocznego PIT za rok poprzedni (…)”. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami zmieniającego uchwałę w sprawie 

określenia kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Halinów oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów i przyznania tym kryteriom określonej liczby 

punktów – Druk Nr 152 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Bogdan Janczarek oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 146 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował,  

że Komisja Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina 

Halinów – Druk Nr 146 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Bogdan Janczarek oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 
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22. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan 

Dawid Wojda w dniu 28 stycznia 2016 r. o godz. 1450 zamknął obrady XVI sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Dawid Wojda 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 stycznia 2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 stycznia 2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 stycznia 

2016 roku. 

 

 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 


